

Complimentary Sands Rewards LifeStyle Elite membership Promotion for Union Pay cardholders

What is Sands Rewards Lifestyle membership?

Sands Rewards LifeStyle is Marina Bay Sands' loyalty programme that rewards valued customers with up to **10% instant Reward Dollars** at selected dining outlets and guaranteed 3% at **over 200** outlets including shopping, dining hotel stays and entertainment!

For our top customers, we have the Sands Rewards Elite tier status which gives them exclusive access and privileges, including:

- Up to 6 complimentary SkyPark Observation Deck, Sampan Rides & Digital Light Canvas tickets per months (Limited to 2 tickets per day per attraction)
- Up to 2 complimentary ArtScience Museum all-access tickets per month
- 1 Complimentary 24-hour parking ticket per day (total ten tickets redeemable per month)
- Complimentary room upgrade subjected to availability
- Savings up to 20% on selected shows at Sands Theatre
- Enjoy savings on shopping, dining & more

How do I qualify for the promotions?

This promotion is valid from now till 30 June 2020.

Present your Union Pay credit, debit and/or prepaid card physically at any of Sands Rewards counters on MBS to apply your Sands Rewards LifeStyle membership at MBS to enjoy the Elite/ Prestige tier benefits for 3 months with no minimum spend required.

Platinum tier and above card holders will be award with a 3-month Sands Rewards LifeStyle Elite tier membership with the standard benefits as set out at www.marinabaysands.com/sandsrewardslifestyle at the relevant time. For complimentary parking, you may enjoy one 24-hour complimentary parking ticket per day, up to 10 tickets redeemable per month.

Gold tier card holders will be award with a 3-months Sands Rewards LifeStyle Prestige tier membership with the standard benefits as set out at www.marinabaysands.com/sandsrewardslifestyle at the relevant time.

How to join the membership? Any documents I need to present when apply Sands Rewards LifeStyle membership?

You need to be at least 18 years of age and be there personally at our counters with a valid government issued document/ Passport.

What happen if I am holding Sands Rewards Lifestyle membership currently? Can I still be able to enjoy this promotion?

Present your Union Pay credit, debit and/or prepaid card physically at any of Sands Rewards counters on MBS to upgrade your Sands Rewards LifeStyle membership.

If you have enjoyed any other card tier upgrade promotion, such as Complimentary Sands Rewards LifeStyle membership for ICBC card holders, you will be eligible for this promotion.

What happen to my membership after 3 months?

Enjoy your exclusive Elite/ Prestige benefits and while shopping, dining, staying with MBS, use your membership card to accumulate (SG\$15,000 for Elite, \$500 for Prestige) within the first 3 months to get your status maintained for another 9 months (total 12 months). Should there be a reason the spend is not met in the 3 months, patron's status will be reflected as Prestige/ LifeStyle respectively.

Where are the locations of the Sands Rewards counters?

- Hotel Lobby, Tower 1 and Tower 3
Daily: 10:30am - 11:00pm
- The Shoppes, Galleria Level, B1 (above Sampan Rides)
Sun to Thurs: 10:30am – 11:00pm, Fri/Sat/Eve of PH: 10:30am – 11:30pm
- The Shoppes, Canal Level, B2 (near Digital Light Canvas)
Sun to Thurs: 10:30am – 11:00pm, Fri/Sat/Eve of PH: 10:30am – 11:30pm

Do I need to present my Sands Rewards membership card to enjoy the membership benefits?

Yes, you will need to present your physical or electronic membership card. However, note that online sign-up does not come with the upgrade, you will need to proceed to our counter to receive it personally.

Can my membership card be used by someone else?

No, only the cardholder can use it as PIN and verification at the outlets will be required.

Who can I contact if I require further assistance?

You may speak to any hosts at our Sands Rewards counters, call our hotline at +65 6688 9999 or email us at SandsRewardsLifeStyle@MarinaBaySands.com .

金沙尊赏时尚会籍有什么礼遇？

金沙尊赏时尚会籍让您获悉滨海湾金沙最优越的尊尚礼遇，包括于特选餐饮商户尊享 **10% 即时奖励**、于超过 200 家商户获享 **3%奖励**、专享推广活动及私人活动的独家邀请等专属礼遇。

滨海湾金沙“尊显卡”客户能享更多专属权益及礼遇,包括：

- 每月可免费领取多达 6 张空中花园观景台、舢舨游船及 ‘光之魅影’的门票（每日各限领两张）
- 每月可免费领取多达 2 张艺术科学博物馆的全馆通票
- 每日可免费领取 1 张 24 小时停车票（每月限领总共 10 张）
- 免费客房升级服务（视客房供应情况而定）
- 金沙剧院指定演出门票高达 20%折扣
- 商户特别折扣等更多礼遇

详情请登入 zh.MarinaBaySands.com/SandsRewardsLifeStyle。

哪些银联卡有权参加此促销活动？

促销日期为即日起至 2020 年 6 月 30 日。于任何金沙尊赏会员柜台出示您的银联信用借、记卡或预付卡可免费获享金沙尊赏时尚计划的最高等级会籍 – ‘尊显’或‘优享’卡，无需最低消费。

持**银联白金卡及以上级别**的客户可免费享有 3 个月“尊显”会籍级别权益及礼遇。详情请登入 zh.MarinaBaySands.com/SandsRewardsLifeStyle（唯停车票每月限领 10 张）。

持**银联金卡级别**的客户可免费享有 3 个月“优享”会籍级别权益及礼遇。详情请登入 zh.MarinaBaySands.com/SandsRewardsLifeStyle。

我如何申请会籍呢？需要准备什么证件吗？

您需满 18 岁、出示相关政府机构发出的身份证明文件（例如护照、新加坡身份证等），亲自到滨海湾金沙尊赏会员服务柜台申请会籍。

我已持有金沙尊赏时尚会籍。我还能享受此优惠吗？

如您已经是金沙尊享时尚计划的会员，于滨海湾金沙会员柜台出示您的银联卡，即可免费获取三个月的会籍升级礼遇。

此优惠只适于未获享过其他会籍升级优惠（如持工行卡升级礼遇）的会员。

3个月之后，我的会籍会如何？

在首3个月内使用您的会籍卡累积相应消费（“尊显”级别需累积新币15000，“优享”级别需累积新币500），您将能保持为期9个月相应会籍级别（一共12个月）。如果在首3个月内，您的消费额达不到以上所设数额，“尊显”/“优享”会籍级别将会相应降级至“优享”/“时尚”级别。

滨海湾金沙尊享会员服务柜台在哪里？

- 酒店第1或第3大厦大堂
每日：10:00~23:00
- 购物商城，商铺层B1（舢舨游船上方）
周日至周四：10:00~23:00，周五、周六及公共假日前夕：10:00~23:30
- 购物商城，运河层B2（靠近光之魅影）
周日至周四：10:00~23:00，周五、周六及公共假日前夕：10:00~23:30

享受会籍优惠时，需要出示我的会员卡吗？

是的，享受会籍优惠需出示会员卡。您也可在官网<https://zh.marinabaysands.com/sands-rewards-lifestyle.html> 下载您的电子卡，但记得亲临会员柜台才可获得您的会员卡升级礼遇。

其他人也可以共用我的会员卡吗？

优惠仅限会员本人，商户有权核实会员身份。

我要知道更多此尊享时尚会籍详情，我可以联系谁？

您可在滨海湾金沙尊享会员柜台向服务专员或致电滨海湾金沙的24小时热线+65 6688 9999 或电邮至 SandsRewardsLifeStyle@MarinaBaySands.com 了解更多会籍详情。